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Pan
Artur Kijewski
Radny Rady Miasta Kalisza

W odpowiedzi na interpelację z dnia 11 sierpnia br., dotyczącą możliwości przebiegu
przez ulicę Serbinowską, na odcinku pomiędzy Aleją Wojska Polskiego i ulicą Górnośląską,
nowej linii autobusowej komunikacji miejskiej lub zmiany trasy jednej z linii już istniejących,
uprzejmie wyjaśniam jak niżej.

Uruchomienie  komunikacji  miejskiej  na  wskazanym  odcinku  ulicy  Serbinowskiej
uzależnione  jest  od  wcześniejszego  przygotowania  infrastruktury  technicznej  wymaganej
z punktu widzenia potrzeb obsługi komunikacji zbiorowej. Z uwagi na powyższe niezbędna
jest  przebudowa  odcinka  ulicy  Serbinowskiej  w  celu  wykonania zatoki  przystankowej
na odcinku pomiędzy ulicą Górnośląską a ulicą Młynarską po stronie numerów nieparzystych.
Zadanie  takie  jest  inwestycją  i  wymaga  zabezpieczenia  odpowiednich  środków w  planie
wydatków majątkowych Budżetu Miasta.
Informuję  równocześnie,  iż  wyżej  wymienione  zadanie  nie  jest  ujęte  w Budżecie  Miasta
Kalisza  na  2020  rok  a  ograniczone  środki  finansowe  nie  pozwalają  na  wprowadzenie
przedmiotowej  inwestycji  do  tegorocznego  budżetu.  Dlatego  podejmę  starania  w  celu
uwzględnienia tej inwestycji  w projekcie Budżetu Miasta Kalisza na 2021 rok.  Ostateczną
decyzję podejmować będzie Rada Miasta Kalisza z uwzględnieniem możliwości finansowych
a także hierarchii potrzeb w odniesieniu do całego miasta.
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